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V§noļn² zamyġlen² a pŚ§n² 
 

V naġich domovech to opŊt zavon² vanilkou a jehliļ²m. 

V tomto ļase zvoln²me sv® kaģdodenn² tempo a znovu si 

uvŊdom²me, jak dŢleģit² jsou naġi bl²zc² a pŚ§tel®. Naġe 

srdce napln² radost, pokora a l§ska, mysl se ponoŚ² do 

kouzeln®ho svŊta tajnĨch pŚ§n² a snŢ. Na p§r dnŢ v roce 
se dok§ģeme zastavit, otevŚeme sv§ srdce, zdvihneme 

hlavu a vn²m§me tu kr§su svŊta. V§ģen² spoluobļan®, 

chci V§m vġem popŚ§t proģit² tŊchto sv§teļn²ch dnŢ 

v rodinn® a osobn² pohodŊ v kruhu svĨch nejbliģġ²ch 

a tak® mnoho radosti, ġtŊst², zdrav² a ¼spŊchŢ v pŚ²ġt²m 

kalend§Śn²m roce. 
 

ĠtŊst² tomu, kdo ho nem§. 

L§sku tomu, kdo je s§m. 

Zdrav² vġem, kdo nemocni jsou. 

NŊhu tŊm, co za kr§sou jdou. 

OpuġtŊnĨm srdce, kter§ pro nŊ budou b²t. 

A vġem na V§noce a v nov®m roce pocit, 

ģe je kr§sn® ģ²t. 
 

Z§roveŔ mnŊ dovolte podŊkovat pan² m²stostarostce, 

zastupitelŢm, pracovn²kŢm obce, ļlenŢm m²stn²ch spolkŢ 

a dalġ²m aktivn²m spoluobļanŢm za obŊtavou pr§ci pro 

naġi obec a vĨbornou spolupr§ci.          - Libor Ġvardala - 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

PŚedv§noļn² slovo knŊze 
 

St§le m§me advent, ale na mnoha m²stech (moģn§ i u v§s 

doma) to vypad§, jako by uģ byly V§noce. Advent 

znamen§ PŚ²chod. Oļek§v§me Toho, kdo pŚiġel, pŚich§z² 

a pŚijde. A je to st§le stejn§ osoba - Jeģ²ġ Kristus. Protoģe 

On je st§le ģivĨ, protoģe je BŢh.  

"On pŚiġel" - BŢh, kterĨ stvoŚil svŊt a stvoŚil tak® kaģd®ho 

z n§s, se stal ļlovŊkem a narodil se v Betl®mŊ. "On 

pŚiġel" - Jeģ²ġek v jesliļk§ch je Boģ² Syn, kterĨ pŚiġel, aby 

n§s zachr§nil ze smrti. DŚevo jesliļek, do kterĨch ho 

s l§skou pokl§dala jeho matka Maria,  se zmŊn² v dŚevo 

kŚ²ģe, na kter® ho poloģ² popravļ² ļeta Ś²mskĨch voj§kŢ.  

"On pŚiġel" - UkŚiģovanĨ Kristus ale zv²tŊzil nad smrt² 

a vstal z mrtvĨch, abychom i my mohli ģ²t s Bohem 

navŊky. Tento PŚ²chod je dŢvodem naġ² v²ry.  

"On pŚijde" - Kristus narozenĨ v Betl®mŊ, ukŚiģovanĨ 

v Jeruzal®mŊ, ale ģij²c² navŊky pŚijde se svoj² sl§vou 

a moc², aģ tento svŊt skonļ². "On pŚijde" - Tehdy ho opŊt 

vġichni budou vidŊt a cel® stvoŚen² uzn§ jeho 

svrchovanou vl§du. Tento PŚ²chod je dŢvodem naġ² 

nadŊje, ģe ģivot m§ smysl a c²l v setk§n² s Bohem tv§Ś² 

v tv§Ś.  

"On pŚich§z²" - Tento Jeģ²ġ pŚed 2 000 lety narozenĨ 

v Betl®mŊ, kterĨ pŚijde na konci svŊta, v pŚ²tomn®m 

okamģiku k n§m pŚich§z² se svoj² l§skou a pokojem. 

Tento PŚ²chod je dŢvodem, proļ ho vid²me, i kdyģ je 

neviditelnĨ. Bez v²ry a nadŊje bychom Jeho l§sku 

nedok§zali vn²mat. V²ra v Boha je dar. Skuteļn§ nadŊje je 

dar.ObŊtav§ l§ska je tak® dar. KaģdĨ rok slav²me V§noce, 

abychom tyto tŚi Boģ² dary znovu pŚijali a ģili z nich.  

Protoģe se boj²m, ģe mnohĨm lidem s konļ²c²m adventem 

konļ² i V§noce, budu o v§noļn²ch sv§tc²ch v modlitb§ch 

prosit Boha za kaģd®ho z v§s, abyste alespoŔ nŊkteŚ² 

proģili v§noļn² z§zrak - ģe Jeģ²ġ se narodil a zemŚel kvŢli 

tobŊ, abys s n²m mohl ģ²t vŊļnŊ. Skrze v²ru, nadŊji a l§sku 

jiģ tady na zemi a jednou na vŊļnosti v nebi.    

- P. Petr Hof²rek -  
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pŚed realizac² 
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Revitalizace hŚbitovn²ho are§lu ï etapa 2 

 

Nov® vybaven² na svoz odpadŢ 
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V§ģen² spoluobļan®, po delġ² dobŊ se v§m do rukou 

dost§v§ dalġ² ļ²slo Slavkovsk®ho zpravodaje. Nav²c konļ² 

posledn² mŊs²c v roce, a tak je pŚ²hodn§ doba 

k bilancov§n². Zda to byl rok dobrĨ, ¼spŊġnĨ, zda jsme 

dos§hli vġeho, co jsme si napl§novali apod. 

Na n§sleduj²c²ch str§nk§ch tedy pŚin§ġ²me zejm®na 

struļn® ohl®dnut² za rokem 2015, ale najdete zde tak® 

aktu§ln² informace ļi nŊkter® pl§ny na pŚ²ġt² rok. 
  

Ohl®dnut² za rokem 2015 
 

ZkvalitnŊn² nakl§d§n² s odpady 
 

V r§mci tohoto projektu z  Operaļn²ho programu 

ģivotn²ho prostŚed² jsme poŚ²dili do sbŊrn®ho dvoru nov® 

vybaven². Konkr®tnŊ se jedn§ o univerz§ln² n§kladn² 

automobil do 3,5t s h§kovĨm kontejnerovĨm nosiļem, 

sadu kontejnerŢ na odpad a hydraulickĨ lis na pap²r.  
 

Celkov® n§klady projektu byly 2.521.640,- Kļ, z²skan§ 

dotace byla 2.269.476,- Kļ (90%) a z vlastn²ho rozpoļtu 

jsme zaplatili 252.164,- Kļ (10%). 
 

C²lem projektu je zefektivnŊn² sbŊru a svozu bioodpadŢ 

a pap²ru a t²m sn²ģen² jejich pod²lu ve smŊsn®m 

komun§ln²m odpadu. Dojde k rozġ²Śen² sbŊrnĨch m²st 

v obci. ZamŊstnanci obce z nich budou sv§ģet pap²r do 

sbŊrn®ho dvora k roztŚ²dŊn² a lisov§n². Po dosaģen² 

urļit®ho mnoģstv² odvezou slisovan® bal²ky odpadov® 

spoleļnosti.  
 

Ke sbŊru bioodpadu rostlinn®ho pŢvodu jsme kromŊ 

vyļlenŊn®ho kontejneru ve sbŊrn®m dvoru zŚ²dili dalġ² 

sbŊrn® m²sto. Jedn§ se o plochu cca 100 m nad charitn²m 

domem u cesty smŊrem k mysliveck® chatŊ. Vybudovali 

jsme zde dŚevŊn® boxy k ukl§d§n² zelenŊ, vŊtv² a dalġ²ho 

bioodpadu rostlinn®ho pŢvodu. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

C²lem n§s vġech by mŊlo bĨt maxim§ln² vytŚ²dŊn² 

smŊsn®ho komun§ln²ho odpadu tak, aby v popelnic²ch 

opravdu zŢstal jen odpad, kterĨ vytŚ²dit nejde. 

Ve sbŊrn®m dvoru lze odevzdat tyto komodity: pap²r, 

plasty, sklo, kovovĨ odpad, bioodpad, stavebn² suŠ 

(pokud se jedn§ o vŊtġ² mnoģstv², mus² si osoba, 

prov§dŊj²c² ļinnost, pŚi kter® tento odpad vznikl, zajistit 

sama na svoje n§klady likvidaci v souladu se z§konem), 

nebezpeļnĨ odpad, pneumatiky, objemnĨ odpad, 

elektrozaŚ²zen² a elektroodpad, dŚevo. 

Revitalizace hŚbitovn²ho are§lu ï etapa 2 
 

T²mto projektem jsme nav§zali na loŔskou prvn² etapu 

revitalizace. Letos jsme vybudovali chodn²ky ze z§mkov® 

dlaģby v lev® polovinŊ hŚbitovn²ho are§lu, provedli jsme 

kompletn² rekonstrukci poġkozen® a nebezpeļn® hŚbitovn² 

zdi na horn² stranŊ are§lu a tak® jsme opravili obŊ 

hŚbitovn² studny. Realizac² stavby se vĨraznŊ zlepġila 

kvalita dostupnosti hrobovĨch m²st a tak® doġlo ke 

zvĨġen² bezpeļnosti n§vġtŊvn²kŢ. 
 

ZpŢsobil® vĨdaje projektu byly 831.547,- Kļ. Projekt byl 

spolufinancov§n z prostŚedkŢ Zl²nsk®ho kraje, pŚiļemģ 

z²skan§ podpora byla ve vĨġi 415.000,- Kļ (coģ je 49,9 % 

celkovĨch zpŢsobilĨch vĨdajŢ projektu). Zhotovitelem 

prac² byla spoleļnost DRAPLSTAV GROUP s. r. o. 
 

 
 

 

Vlastn²mi silami jsme se pak pustili do ¼pravy prostoru, 

kde je um²stŊn kontejner na odpad. Opravili jsme kousek 

praskl® hŚbitovn² zdi, zabetonovali nov® obruby, 

pŚipravili podkladovou vrstvu a jeġtŊ n§s ļek§ kladen² 

z§mkov® dlaģby, instalace nov®ho oplocen² kolem 

kontejneru a vstupn² branky. 
 

ZamŊŚili jsme se tak® na odvoz nav§ģky a ¼pravu ter®nu 

za horn² hŚbitovn² zd², coģ byl posledn² neupravenĨ ¼sek 

kolem cel®ho hŚbitovn²ho are§lu. Vġe kolem are§lu je 

nyn² srovnan® a pŚipraven® na pravideln® seļen². Jen bych 

chtŊl velmi poģ§dat n§vġtŊvn²ky hŚbitova, aby pouģit® 

plastov® kel²mky od sv²ļek ļi jinĨ odpad neh§zeli pŚes 

hŚbitovn² zeŅ. HodnŊ n§m to pak komplikuje seļen². 
 

Zaļ§tkem prosince jsme jeġtŊ stihli natŚ²t ochrannou 

lazurou dŚevŊn® podbit² na kapli sv. Zdislavy. 
 

ObjektivnŊ vġak tak® mus²m pŚiznat, ģe se n§m jiģ 

nepodaŚilo zah§jit stavbu urnovĨch m²st. Tohoto z§mŊru 

se nezŚ²k§me, ale zvaģujeme, jestli budou vhodnŊjġ² 

urnov§ m²sta nebo kolumb§rium. R§d vyslechnu i vaġe 

n§zory, tak mŊ pŚ²padnŊ nev§hejte oslovit.    
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Rozvoj volnoļasovĨch aktivit pro dŊti a ml§deģ 
 

Projektovou ģ§dost o dotaci jsme pod§vali zaļ§tkem roku 

na Ministerstvo pro m²stn² rozvoj do programu ĂPodpora 

zapojen² dŊt² a ml§deģe do komunitn²ho ģivota v obciñ.  
 

Projekt mŊl dva c²le:  
 

a) vybudovat klubovnu v budovŊ obecn²ho ¼Śadu, kter§ 

bude slouģit pro rŢzn® volnoļasov® aktivity m²stn²ch dŊt²; 
 

b) vybudovat venkovn² posilovac² workoutov® hŚiġtŊ 

s cviļebn² plochou 70 m2 pro aktivn² vyuģit² voln®ho ļasu 

ml§deģe.  
 

Podm²nkou pod§n² ģ§dosti bylo aktivn² zapojen² dŊt² 

a ml§deģe uģ pŚi pŚ²pravŊ projektu. TŊġ² mŊ, ģe k tomu 

m²stn² omladina pŚistoupila zodpovŊdnŊ a aktivnŊ. Za sv® 

¼sil² mohou nyn² vyuģ²vat obŊ dokonļen§ d²la.  
 

JeġtŊ dopln²m, ģe se n§m na projekt podaŚilo z²skat dotaci 

399.000,- Kļ, coģ z celkovĨch n§kladŢ 585.656,- Kļ 

pŚedstavuje 68 % n§kladŢ. 

 
Obec Slavkov z²skala pŚ²spŊvek od Nadace ĻEZ 

 

PodaŚilo se n§m z²skat nadaļn² pŚ²spŊvek 

na realizaci projektu K seniorŢm 

bezpeļnŊ - CHD Slavkov. Z§mŊrem je 

opravit pŚ²stupovou cestu a n§dvoŚ² 

Charitn²ho domu Sv. Petra a Pavla ve 

SlavkovŊ (vybourat nevyhovuj²c² a nebezpeļnou plochu 

z betonovĨch blokŢ a nahradit ji vhodnĨm typem 

z§mkov® dlaģby). Projekt prospŊje nejv²ce imobiln²m 

klientŢm, pracovn²kŢm rychl® zdravotnick® pomoci 

(transport na leh§tku), pracovnic²m charitn²ho domu 

a samozŚejmŊ tak® n§vġtŊvn²kŢm a ġirok® veŚejnosti. 

PŚedpokl§dan® n§klady projektu jsou celkem 520.000,- 

Kļ, z toho vĨġe nadaļn²ho pŚ²spŊvku je 450.000,- Kļ. 

Realizace projektu probŊhne na jaŚe 2016.  
 

Revitalizace prostoru okolo zvonice 
 

V souļasn® dobŊ tak® pŚipravujeme projektovou 

dokumentaci na ¼pravu prostoru u naġ² zvonice. 

Pl§nujeme jej² opravu, vĨstavbu opŊrn® zdi pod®l 

chodn²ku, jeho pŚedl§ģdŊn² a vĨsadbu nov® zelenŊ. 

O dotaci budeme ģ§dat v lednu, tak snad budeme ¼spŊġn². 

V roce 2017 bude m²t zvonice vĨroļ² 90 let, a tak by si 

zlepġen² prostoru v jej²m okol² zaslouģila. A pracujeme 

i na dalġ²ch z§mŊrech a pl§neché         - Libor Ġvardala - 

KeramickĨ krouģek 
 

V r§mci rozvoje volnoļasovĨch aktivit pro dŊti a ml§deģ 

mohou dŊti od Ś²jna navġtŊvovat krouģek keramiky pod 

veden²m Olgy Kvasniļkov® a Jany Konļit²kov®. 
 

Krouģek navġtŊvuje 20 dŊt², sch§z² se 1x za 14 dn², vģdy 

v pondŊl² nebo p§tek v budovŊ OĐ. DŊti pracuj² 

s keramickĨmi materi§ly, z²sk§vaj² a upevŔuj² si 

manu§ln² zruļnost, rozv²j² svou fantazii a estetick® c²tŊn².  
 

 

O tom, ģe dŊti maj² neuvŊŚitelnŊ mnoho fantazie a jsou 

moc ġikovn®, svŊdļ² i vĨrobky, kter® si jiģ samy vyrobily 

a nazdobily. Mezi keramickĨmi vĨrobky mŢģeme naj²t 

kr§sn® andŊl²ļky, nezbedn® ļert²ky, v§noļn² sv²c²nky, 

roztomil® koļiļky a mnoho jinĨch pŊknĨch vĨrobkŢ. DŊti 

dŊlaj² r§dy radost svĨm bl²zkĨm i ostatn²m lidem, proto 

se rozhodly, ģe vyrob² keramick® andŊl²ļky a sv²c²nky 

i pro babiļky a dŊdeļky z Charitn²ho domu Sv. Petra 

a Pavla ve SlavkovŊ a osobnŊ jim sv® vĨrobky i pŚedaj².  
 

Obļan® se mŢģou tŊġit na pŚekr§snĨ betl®m, kterĨ bude 

ke zhl®dnut² na koledov§n² u v§noļn²ho stromu.  
 

Taneļn² skupina KIPS soutŊģila v Uhersk®m BrodŊ 
 

V dubnu v DomŊ kultury Uh. Brod konala veŚejnŊ 

pŚ²stupn§ region§ln² soutŊģn² pŚehl²dka pohybovĨch 

skladeb - POHYB A TANEC BEZ HRANIC. V soutŊģi 

se pŚedstavila cel§ Śada skupin a souborŢ rozdŊlenĨch do 

8 vŊkovĨch kategori² ve vŊku 5 - 14 a v²ce let, 

v p·diovĨch skladb§ch komerļn²ho aerobiku a taneļn²ch 

choreografi². Mezi soutŊģ²c²mi nechybŊla ani naġe taneļn² 

skupina KIPS pod veden²m Olgy Kvasniļkov® 

s choreografi² "Beautiful Monsters". Ve velk® konkurenci 

obsadili ve sv® kategorii kr§sn® 4. m²sto.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


